
 

 
Kærvej 503, 7190 Billund – tlf. 7213 1700 – billundskolen@billund.dk 

 

Classified as Business 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde 
   

Mødetidspunkt: 08.01.2024 kl. 16:30 – 18:00 

Forplejning: kaffe, te, vand og frugt 

 

Referent: 

Skoleledelsen 

Mødeleder:                             Mødested: 

Formand                                 Mødelokale 1     

Afbud: Vithus, Julia og Heidi 

 

Punkt: Dagsorden: Mål: Referat: 

 Godkendelse af referat  Godkendt 

1. Meddelelser fra:  

• Formanden 

 Herunder lukkedage i SFO 

• Ledelse  

Herunder sygefravær og helhedsplan 

• Medarbejderrepræsentanter 

• Elevrådet 

                                                       25 min 

Orientering Formanden:  

• Thomas laver skriv ang. lukkedage og sender til forvaltningen. 

Ledelse:  

• Får besøg af direktionen d. 16.01.23 

• Muligvis reception for lærer d.31.01.23 

• 40-års jubilæum HP 01.08.23 

• Sprogvurdering taget om grundet fejl i afviklingen af første test. 

• Regnskab og budget kommer på feb. mødet, kommer ud sammen 

med dagsordenen. 

• Foreløbig helhedsplan præsenteres, fokus er ”det store 

fællesskab” som skal skinne igennem når man træder ind på 

skolen. 

• Sygefravær på skolen og proceduren herfor gennemgået, 

procenttal for sygefravær kommer på mødet i feb. 

• Information om, at afvikling af obligatoriske prøver ikke tilpasses 

ferie uden for skolernes ferie 

• Trivselsforløb sat i gang på 4. årgang og Mogens overtager 

ledelse fra nu i parløb med Julia til 01.02.23 
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Medarbejderrepræsentant: 

Pædagog: 

• Afviklet julepasning i SFO med lukket mellem jul og nytår. 

• Besøg fra børnehaverne begynder i løbet af denne uge. 

Lærer: 

• Lærerne presset af mange vikartimer og heraf manglende 

forberedelse. 

Elevråd: 

• Mille (formand) deltager i sit første møde, velkommen. 

• Drøftet ”afslutningsfest” for udskolingen, ikke stemning herfor. 

• Stole i klasserne er ikke de bedste – brev følger. 

• Dejligt for 9. at gå i byen i pauser, 8. klasse ønsker samme 

ordning. 

• Der er ikke referat fra det ”lille elevråd” 

• Vi etablerer ét elevråd fra 5.-9. klasse næste skoleår 

 

2.  Ansættelser mv.                                   10 min 

 

Orientering  Der er i december kommet yderligere et par opsigelser.  

Flere personaler søger helt væk fra folkeskolen, rekruttering er en 

udfordring. 

Vi har ansat Christina 4. årg., Tobias 6. og 3. årgang, Duncan på 9. årg. og 

Henrik frem til sommerferien i 4. årg. 

Helle er ansat som sekretær.  

3. Madordning v. Thomas                        10 min Orientering og 

drøftelse. 

Thomas har afholdt møde med Karsten fra hallen, da der har været 

forskellige udfordringer.  

Der er ikke muligt at få madordningen til at fungere, når de mindste elever 

begynder at spise kl. 11.00 

Leveringen af maden er fremadrettet kl. 11.15 og udleveres af en 

medarbejder fra hallen. 

Bestillingen kan ikke rykkes til senere som ellers ønsket af elevrådet. 

Vi har oplevet en forbedring i kvaliteten.  

Det forsøges at etablere en ordning, hvor de tager lidt ekstra med fra 

hallen, som kan købes uden bestilling. 

    



 

 
Side 3 af 3 

 

Classified as Business 

4..  Evaluering på 9. årg.’s pauser i byen   15 min Orientering, drøftelse 

og afgørelse 

Prøveperioden blev forlænget med enkelte opstramninger. 

Mille oplever ikke at elever kommer for sent til timer efter at have været i 

byen. 

Vi fortsætter ordningen for 9. årgangen to gange om ugen i 

middagspausen.  

Ordningen evalueres 3 gange årligt i bestyrelsen. 

Det forlyder at elever fra 7. også har været i byen, samt at 9. klasse 

tilbyder at medbringe varer til 7. årgang. 

Mogens bringer det på afd. møde og præciserer, at det er 9. klasse som 

handler og IKKE handler til andre. 

5.   Ordensregler                                        30 min Drøftelse og aftale om 

næste step. 

Det nuværende værdigregelsæt skal gøres mere læsevenligt. 

Vi står i en situation, hvor der efterspørges sanktions- handle-muligheder 

ved grænseoverskridende adfærd.  

Anja kommer med oplæg til ”husorden” og ser på sanktionsmuligheder og 

hvilke rammer vi ønsker på BillundSkolen. 

8.  Evt.                                                           Spørgsmål fra forældrerepræsentant – er der årgang der skal mikses til 

sommer? Anja følger op med lærerne. 

Forældrehenvendelse vedr. skolemælk. 

 

Kommende punkter: 

Helhedsplanen, skolestarter, budget og regnskab, valg og sygdomsprocenter 

Tilbagemelding fra MED ang. Trivselsforløb 

Punkter fra årshjulet 

 


